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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2016/17:1484 Rättssäkerheten för asylsökande hbtq-personer

Det är av största vikt att alla asylansökningar hanteras rättssäkert och korrekt. 
Det gäller även hbtq-personers asylansökningar. Det finns anledning att titta 
närmare på hur rättstillämpningen ser ut i praktiken avseende asylsökande hbtq-
personer. Dessutom behövs insatser för att stärka Migrationsverkets hbtq-
kompetens vid asylprövningen. 

När Liberalerna var en del av alliansregeringen drev vi på för att 
regleringsbrevet till Migrationsverket innehöll tydliga skrivningar om dels 
vikten av ökad rättslig kvalitet i verksamheten på hbtq-området, dels att 
myndighetens personal har rätt kompetens för att kunna hantera dessa 
asylansökningar. 

Jag har försökt att hitta motsvarande skrivningar i regeringens regleringsbrev 
de senaste två åren, det vill säga 2016 och 2017. Dessvärre har jag inte 
lyckats hitta något. Detta är djupt oroande eftersom bristande rättslig kvalitet på 
besluten kan få ödesdigra konsekvenser för den enskilde som kan tvingas 
återvända till ett land där hbtq-personer hotas och attackeras. 

Med tanke på de barbariska brott som hbtq-personer riskerar att utsättas för i 
exempelvis Tjetjenien är min fråga till justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Varför har regeringen i regleringsbrevet till Migrationsverket strukit uttryckliga 
hänvisningar till vikten av rättssäkra handläggningar av asylansökningar från 
hbtq-personer?  

………………………………………

Fredrik Malm (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-05-31
Besvaras senast
2017-06-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


